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"This volume emerged from the symposium held at Paris in March 2007
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come from?' under the auspices of the Alliance Israelite Universelle" --
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The question of the origins of Christianity is a theme still discussed in
historical research. This book investigates the relations between the
Rabbinic Judaism and the Primitive Christianity. It studies the factors of
influences, the polemics in the texts and factors of mutual conceptions
between two new movements: Rabbinical Judaism and Primitive
Christianity. Finally it offers an analysis of the perception of Christianity
in the corpus of talmudic literature. La question des origines du
christianisme est un théme encore débattu par la recherche historique.
Cet ouvrage choisi d'explorer les relations entre le judaisme rabbinique
et le christianisme primitif. |l étudie les facteurs d'influences, les
polémiques dont témoignent les textes et les emprunts réciproques
entre les deux mouvements naissant : le judaisme rabbinique et le
christiansime primitif. Il propose également une analyse sur la
perception du christianisme a I'oeuvre dans la littérature talmudique.



